



## **POWER SHUTDOWN FOR ANNUAL MAINTENANCE WORK**

Dear Partners,

Please be informed that the Fragrance Empire building will be conducting the annual maintenance work on electrical installations and this would result in power shutdown on **24 November 2018 (Saturday)**.

During the course of the maintenance, there will be disruption to the electrical supply for the entire building from 2pm till 11.30pm, therefore our business operations will be changed to **10am to 1pm**.

We seek your kind understanding and cooperation in the abovementioned maintenance. We apologize for any inconveniences caused.

Thank You.

Yours sincerely,

Nefful Singapore Holdings Pte Ltd

## **電源維修年檢**

親愛的夥伴，

本大樓將於 **2018 年 11 月 24 日（星期六）**，進行年度電源維修工程。

檢測將在中午 2:00 至晚上 11:30 進行，由於檢測過程中，大樓電源會中斷，本公司將調整營業時間為早上 **10:00 至中午 1:00**。

感谢您的理解与合作。对此造成的不便，我们深表歉意。

謝謝。

妮芙露新加坡控股私人有限公司